
 

 

Kalundborgegnens Antennelaug´s ordinære generalforsamling 
onsdag den 9. september 2020 - klokken 19.00 

i Kalundborg hallen, indgang fra torvet. 

Dagsorden som følger: 

A. Valg af dirigent og stemmetællere. 
B. Bestyrelsens beretning om laugets virksomhed i det forløbne år. 
C. Aflæggelse af regnskab. 
D. Fastsættelse af årsbidrag for medlemmerne for det løbende regnskabsår. 
E. Indkomne forslag: Der er indkommet 4 forslag. 1 forslag fra bestyrelsen og 3 fra medlemmer: 

 
Forslag 1: Bestyrelsens forslag omfatter følgende ændringer i vedtægternes §8:  

Nuværende ordlyd i §8: 

"Generalforsamlingen er laugets højeste myndighed. Den ordinære generalforsamling afholdes hvert år i 
marts måned. Generalforsamlingen holdes i Kalundborg kommune. Den ordinære generalforsamling 
indkaldes af bestyrelsen med mindst 14 dages varsel i de lokale aviser med angivelse af tid og sted for 
generalforsamlingen, samt hvor regnskab for det forløbne kalenderår og budget for det kommende år er 
fremlagt. Såfremt antennelauget driver en informationskanal, finder indkaldelse samtidig sted i denne med 
angivelse af dagsorden samt oplysninger om regnskabets nøgletal og forslag til årsbidrag. Såfremt der 
rettidigt til bestyrelsen er indkommet forslag til behandling på generalforsamlingen, skal der i indkaldelsen 
oplyses, at der er indkommet forslag til behandling på generalforsamlingen. Forslagenes indhold gengives i 
infokanalen.  
 
Dagsorden for den ordinære generalforsamling omfatter: 

A. Valg af dirigent og stemmetællere. 
B. Bestyrelsens beretning om laugets virksomhed i det forløbne år. 
C. Aflæggelse af regnskab. 
D. Fastsættelse af årsbidrag for medlemmerne for det løbende regnskabsår. 
E. Indkomne forslag. 
F. Valg af kasserer og bestyrelsesmedlemmer, i overensstemmelse med § 9, stk. 3. 
G. Valg af 2 bestyrelses suppleanter. 
H. Valg af 2 revisorer og 2 suppleanter for disse. 
I. Eventuelt. 

Ekstraordinær generalforsamling afholdes, når bestyrelsen ønsker det, eller mindst 10 % af medlemmerne 
kræver det skriftligt. Når ekstraordinær generalforsamling kræves indkaldt af mindst 10 % af 
medlemmerne, har bestyrelsen at foranledige denne indkaldt snarest muligt og senest 3 uger efter 
modtagelsen af begæring herom, med den i begæringen angivne dagsorden. For ekstraordinære 
generalforsamlinger gælder samme regler med hensyn til indkaldelse som for ordinære generalforsamlinger.  
 
Alle valg og vedtagelser sker ved simpelt stemmeflertal med mindre andet er bestemt i disse vedtægter. Til 
beslutning om vedtægtsændringer, eller om laugets ophævelse kræves, at mindst 2 tredjedele af de 
fremmødte på en generalforsamling er for beslutningen. Med hensyn til ophævelse af lauget, se § 12. 
Forslag, der ønskes behandlet på den ordinære generalforsamling, herunder forslag til kandidater til 
bestyrelsen, jævnfør § 9, skal være bestyrelsen i hænde senest den 15. februar. Hver tilsluttet husstand har 
én stemme. Dette gælder uanset om bidraget ved udlejningsejendomme betales af ejeren. Denne har pligt 
til at give hver enkelt lejer legitimation om, at han er tilsluttet. Stemmeret kan dog kun udøves, hvis 
bidraget er betalt. Stemmeret kan ikke udøves i henhold til fuldmagt. Referat af det på generalforsamlingen 
passerede udarbejdes af dirigenten, eller den han bemyndiger hertil. Derefter godkendes og underskrives 
referatet af dirigenten og bestyrelsen."  
 
Bestyrelsens forslag til ændret ordlyd af §8 (Ændringer er markeret med fed): 
 
Generalforsamlingen er laugets højeste myndighed. Den ordinære generalforsamling afholdes hvert år i 
marts måned. Generalforsamlingen holdes i Kalundborg kommune. Den ordinære generalforsamling 
indkaldes af bestyrelsen med mindst 14 dages varsel i de lokale aviser med angivelse af tid og sted for 
generalforsamlingen, samt hvor regnskab for det forløbne kalenderår og budget for det kommende år er 
fremlagt. Såfremt antennelauget driver en informationskanal, finder indkaldelse samtidig sted i denne med 
angivelse af dagsorden samt oplysninger om regnskabets nøgletal og forslag til årsbidrag. Såfremt der 
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rettidigt til bestyrelsen er indkommet forslag til behandling på generalforsamlingen, skal der i indkaldelsen 
oplyses, at der er indkommet forslag til behandling på generalforsamlingen. Forslagenes indhold gengives i 
infokanalen.  
 
Dagsorden for den ordinære generalforsamling omfatter: 

A. Valg af dirigent og stemmetællere. 
B. Bestyrelsens beretning om laugets virksomhed i det forløbne år. 
C. Aflæggelse af regnskab. 
D. Fastsættelse af årsbidrag for medlemmerne for det løbende regnskabsår. 
E. Indkomne forslag. 
F. Valg af kasserer og bestyrelsesmedlemmer, i overensstemmelse med § 9, stk. 3. 
G. Valg af 2 bestyrelses suppleanter. 
H. Valg af 2 revisorer og 2 suppleanter for disse. 
I. Eventuelt. 

 
Ekstraordinær generalforsamling afholdes, når bestyrelsen ønsker det, eller mindst 10 % af medlemmerne 
kræver det skriftligt. Når ekstraordinær generalforsamling kræves indkaldt af mindst 10 % af 
medlemmerne, har bestyrelsen at foranledige denne indkaldt snarest muligt og senest 3 uger efter 
modtagelsen af begæring herom, med den i begæringen angivne dagsorden.  

For ekstraordinære generalforsamlinger gælder samme regler med hensyn til indkaldelse som for ordinære 
generalforsamlinger. Alle valg og vedtagelser sker ved simpelt stemmeflertal medmindre andet er bestemt i 
disse vedtægter.  

Bestyrelsens kompetence: 

1. Væsentlige beslutninger om laugets virke, herunder men ikke begrænset til valg af 
leverandører og samarbejdspartnere af ydelser til internet og tv, opførelse og 
vedligeholdelse af foreningens infrastruktur, bygninger og materiel henhører alene under 
bestyrelsens kompetence. Forslag fra medlemmerne som vedtages på en 
generalforsamling, er således alene vejledende for bestyrelsen. 

2. Såfremt et flertal bestående af mindst 2/3 af de fremmødte som udgør mindst 10% af 
foreningens medlemmer på en generalforsamling stemmer for et forslag omfattet af stk. 1, 
indkalder bestyrelsen indenfor 2 måneder til ekstraordinær generalforsamling, hvor det 
pågældende forslag er punkt på dagsordenen. Vedtages forslaget på den ekstraordinære 
generalforsamling med mindst 2/3 af de fremmødte og udgør dette flertal minimum 25 % 
af medlemmerne, så er bestyrelsen forpligtet til at følge forslaget inden for det tidsrum 
hvor det juridisk og økonomisk er muligt. Bestyrelsen kan vælge at medlemmerne i 
forbindelse med den ekstraordinære generalforsamling kan stemme forud skriftligt ved 
digitalt medie. 

Til beslutning om vedtægtsændringer ud over beslutninger om bestyrelsens kompetence, eller om 
laugets ophævelse kræves, at mindst 2/3 af de fremmødte på en generalforsamling er for beslutningen. Med 
hensyn til ophævelse af lauget se § 12. 
 
Forslag til vedtægtsændringer fra medlemmerne vedrørende Bestyrelsens kompetence: 

1. Såfremt et flertal på mindst 2/3 af de fremmødte på en generalforsamling, som tillige udgør 
mindst 10 % af foreningens medlemmer stemmer for et forslag fremsat af medlemmerne, 
om vedtægtsændringer af bestyrelsens kompetence, indkalder bestyrelsen indenfor 2 
måneder til en ekstraordinær generalforsamling. Stemmer mindst 2/3 af de fremmødte 
medlemmer som tillige udgør mindst 25 % af medlemmerne for ændringsforslaget på den 
ekstraordinære generalforsamling er forslaget vedtaget.  

2. Forslag til vedtægtsændringer vedrørende bestyrelsens kompetence fremsat af bestyrelsen, 
vedtages efter de almindelige regler om vedtægtsændringer. 

Forslag, der ønskes behandlet på den ordinære generalforsamling, herunder forslag til kandidater til 
bestyrelsen, jævnfør § 9, skal være bestyrelsen i hænde senest den 15. februar. Hver tilsluttet husstand har 
én stemme. Dette gælder uanset om bidraget ved udlejningsejendomme betales af ejeren. Denne har pligt 
til at give hver enkelt lejer legitimation om, at han er tilsluttet. Stemmeret kan dog kun udøves, hvis 
bidraget er betalt. Stemmeret kan ikke udøves i henhold til fuldmagt. Referat af det på generalforsamlingen 
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passerede udarbejdes af dirigenten, eller den han bemyndiger hertil. Derefter godkendes og underskrives 
referatet af dirigenten og bestyrelsen. 

Forslag 2: Medlem Walther Bak foreslår følgende:  
Bestyrelsen skal arbejde for, at alle medlemmer får det hurtigste, bedste og billigste internet. Der skal kun 
være én internet hastighed, så vi alle får en hurtig forbindelse. 

Forslag 3: Medlem Helle Friis, HR medarbejder hos Fibia, foreslår følgende: 
Indgå samarbejde med Fibia og Waoo. 
Så vi kan arbejde frem mod at fremtidssikre Kalundborg med fibernet og få en god internet/TV udbyder 
samtidig. 
Fibia er et lokalt ejet firma. (Partner ejet af blandt andet Seas NVE) ved at vælge dem, vil vi undgå at støtte 
en udenlandsk kapitalfond, men støtter vores lokalsamfund.  
Waoo er for 8 år i træk kåret som DK's bedste internetudbyder. 

Forslag 4: Medlem Arne Olsen foreslår følgende: 
Drop YouSee inden i har mistet alle jeres kunder! 
Lav en aftale med Boxer-TV. 
Det vil have mange fordele, f.eks. kan folk med sommerhus/campingvogn/båd, få et ekstra kort og se TV 
luftbåren.  

F. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer for 3 år: 

Flemming Røen  Villig til genvalg 
Mogens Houmølle   Villig til genvalg 

G. Valg af 2 suppleanter for 1 år: 

Martin Schwartzbach  Villig til genvalg 
Søren Kastrup Petersen  Villig til genvalg 

H. Valg af 2 revisorer for 1 år: 

Per Nykjær   Villig til genvalg 
Sune Sjøberg  Villig til genvalg 

Valg af 2 revisorsuppleanter for 1 år: 

Irene Kristensen  Villig til genvalg 
Søren Kastrup Petersen  Villig til genvalg 

I. Eventuelt 
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Referat i henhold til ovenstående punkter: 

Formanden Thomas Philip bød velkommen og meddelte at der er 53 stemmeberettigede fremmødt 
til årets generalforsamling af ca. 9700 medlemmer. Han foreslog Esben Roslev som 
generalforsamlingens dirigent. 

A. Valg af dirigent og stemmetællere. 
Esben Roslev blev valgt som dirigent, og berettede at generalforsamlingen er lovligt indkaldt 
og lovligt varslet og beslutningsdygtig, med annoncering i ugeavisen og på foreningens 
hjemmeside. 
 
Martin Schwartzbach og Troels Johansen blev valgt som stemmetællere. 
 
 

B. Bestyrelsens beretning om laugets virksomhed i det forløbne år. 
Bestyrelsen beretning blev læst op af Formand Thomas Philip (vedhæftet som bilag 1). 
 
Spørgsmål til beretningen: 

a. - Åbningstider på kontoret er ikke kundevenlige for dem der arbejder 
- Er medlemmerne spurgt i forbindelse med kanalændringerne? 
 
Svar: - Vi snakker også om dette i forbindelse med bestyrelsesmøderne og udelukker 
ikke forlænget åbningstider, men er også nødt til at varetage kompetencerne på 
kontoret i den daglige drift. Vi har i år f.eks holdt kontoret åbent i hele sommerferien 
- Nej det er de ikke, vi har observeret en lille stigning i medlemstallet efter 
ændringerne. Vi har derfor ikke indkaldt til afstemning ang. dette. 
 
 

b. – Hvad ligger prisstigningerne på ved leverandørskifte for foreningen? 
- Der er mange der er tvunget til KA-net og som ikke kan sætte antenne eller parabol 
op. 
- Internet, synkron forbindelse til hurtigt up og download ønskes, god hastighed men 
begrænset udvalg 
 
Svar: - priserne ved et leverandørskifte er over 100 kr pr måned på fuldpakken. Men 
det samlede produkt er typisk ringere samlet set. 
- Der er kommet flere udbydere i lokalområdet, og vi har forsat medlemsstigninger. 
Vi kan ikke tolke det anderledes end at der er general tilfredshed med vores produkt. 
- Vi er ved at udbygge vores internet til GB hastighed og har forsat fokus på at 
optimere nettet for alle medlemmer 
 
 

c. Medlemstal, hvordan opgøres det? 
 
Svar: internet medlemmer og TV medlemmer opgøres hvert for sig men det samlede 
medlemstal er summen af begge. 
 

C. Aflæggelse af regnskab. 
Henning Obsen fremlagde regnskabet som var påtegnet af bestyrelsen og revisorerne. 
 
Der var et overskud på 3.064.460 kr. og aktiver i alt på 32.096.170 kr. 
Det giver en egenkapital på 11.375.175 kr. 
 
Se i øvrigt foreningens hjemmeside: https://www.ka-net.dk/download/regnskab.php  
 
Spørgsmål: 
- Er der overskud i forbindelse med serviceafdelingen? 
- Hvordan kan en så lille forening have råd til 2 ledere? 
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Svar: - Vores tidligere servicepartner er gået på pension og vi undersøgte markedet for 
eksterne partnere til at foretage servicen. Men vi kunne ikke opnå det samme serviceniveau 
som vi havde gennem JAC. Vi har derfor overtaget servicen selv for at kunne bibeholde det 
høje serviceniveau, og der er ingen tvivl om at det ikke er blevet dyrere, at vi selv styrer 
serviceafdelingen fremfor at betale Arne fra JAC for at projektstyre Servicen. Imidlertid 
arbejder vi koncentreret på vores plan om at fremtidssikre internettet i foreningen ved at 
opgradere til Giganet – og derfor bruger vi nu flere penge i serviceafdelingen end før. Det 
ville imidlertid ikke være billigere at bruge eksterne servicepartnere til den del af opgaven vi 
løfter selv. 
- Vi har valgt at have to forretningsførere da Ivan varetager TV og Daniel på Internet siden 
og da det er hensigten at Daniel skal overtage efter Ivan. Lønstigningen samlet for de to er 
på 5000 kr.  
 
- Hvorfor er det ikke meldt ud i foreningen da de 2 forretningsførere blev effektueret? 
Svar: det er en fejl, det skulle være meldt ud samtidigt. 
 
- Renteindtægter er indført som 0 i 2018, hvorfor det? 
Svar: Det skyldes kursregulering på værdi papirerne 
 
- Note 5, regnskab, ½ million i konsulent arbejde, det er godt nok mange penge, hvad 
dækker det over? 
Svar: indlejring af eksterne konsulenter i forbindelse med f. eks fejludbedring eller special 
viden f.eks. ang. internet opbygning, modem og lign. 
 
 

D. Fastsættelse af årsbidrag for medlemmerne for det løbende regnskabsår. 
Ivan Thygesen fremlagde fastsættelsen af årsbidraget (uændret fra 2019): 
Grundpakken  2136 kr. pr. år. 
Mellempakken  4356 kr. pr. år. 
Fuldpakken  5916 kr. pr. år. 
 
Der var ingen kommentarer til fremlæggelsen eller beløbene for 2020. Årsbidraget blev taget 
til efterretning. 
 
 

E. Indkomne forslag: 

Forslag 1:Vedtægtsændring: 
 
Spørgsmål til vedtægtsændringen: 
 
- Man kan tolke forslaget til at det kun er bestyrelsen der kan træffe beslutninger. 
Svar: For at kunne drive foreningen er vi nødt til at tage langsigtede beslutninger og tegne 
kontrakter af længere varighed. Yderligere kan vi ikke skifte retning og f. eks. leverandør i 
tide og utide. 
 
- Det har ikke været et problem før hvorfor skal det så være det nu? 
Svar: Der er nu mulighed for at et fåtal i princippet kan skifte retning for foreningen ved her 
generalforsamling og det gør det for usikkert. Ændringerne vil forsat give plads til 
medlemsændringer, det er som nævnt et spørgsmål om at sikre foreningen og 
arbejdspladser. 
 
Forslag fra bestyrelsen om ændring af ordlyd i forslaget fra: 
Bestyrelsens kompetence: 
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Væsentlige beslutninger om laugets virke, herunder men ikke begrænset til valg af 
leverandører og samarbejdspartnere af ydelser til internet og tv, opførelse og 
vedligeholdelse af foreningens infrastruktur, bygninger og materiel henhører alene under 
bestyrelsens kompetence. Forslag fra medlemmerne som vedtages på en generalforsamling, 
er således alene vejledende for bestyrelsen. 
 
Til: 
Bestyrelsens kompetence: 
Væsentlige beslutninger om laugets virke, herunder valg af leverandører og 
samarbejdspartnere af ydelser til internet og tv, opførelse og vedligeholdelse af foreningens 
infrastruktur, bygninger og materiel henhører alene under bestyrelsens kompetence. 
Forslag fra medlemmerne som vedtages på en generalforsamling, er således alene 
vejledende for bestyrelsen. 

Ændringen i ordlyd blev accepteret og forslaget sendt til afstemning 
 
Resultat af afstemning: 
Stemmer for: 38 
Stemmer imod: 6 
Blanke stemmer: 3 
Ugyldige: 2 
I alt :49 af 53 fremmødte 
 
Forslaget er vedtaget 
 

Forslag 2: En internethastighed: 
Forslagsstiller er ikke fremmødt eller ønsker ikke at motivere forslaget 
 
Resultat af afstemning:  
Stemmer for: 5 
Stemmer imod: 40 
Blanke stemmer: 1 
Ugyldige: 3 
I alt :49 af 53 fremmødte 
 
Forslaget er ikke vedtaget 
 

Forslag 3: Samarbejde med FIBIA:  
Forslagsstiller er ikke fremmødt eller ønsker ikke at motivere forslaget 
 
Resultat af afstemning:  
Stemmer for: 4 
Stemmer imod: 40 
Blanke stemmer: 0 
Ugyldige: 5 
I alt :49 af 53 fremmødte 
 
Forslaget er ikke vedtaget 
 

Forslag 4: Overgå til BOXER som signal leverandør: 
Forslagsstiller er ikke fremmødt eller ønsker ikke at motivere forslaget 
 
Forslaget er ikke teknisk muligt da det er et DVB-T signal 
 
Resultat af afstemning:  
Stemmer for: 1 
Stemmer imod: 47 
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Blanke stemmer: 1 
Ugyldige: 0 
I alt :49 af 53 fremmødte 
 
Forslaget er ikke vedtaget 
 

 

F. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer for 3 år: 

Flemming Røen  Genvalgt 
Mogens Houmølle  Genvalgt 

 
G. Valg af 2 suppleanter for 1 år: 

Martin Schwartzbach  Genvalgt 
Søren Kastrup Petersen  Genvalgt 

 
H. Valg af 2 revisorer for 1 år: 

Per Nykjær   Genvalgt 
Sune Sjøberg  Genvalgt 
 

Valg af 2 revisorsuppleanter for 1 år:  

Irene Kristensen  Genvalgt 
Søren Kastrup Petersen  Genvalgt 
 

I. Eventuelt. 
Intet 

 

Thomas Philip takkede for fremmødet, debatlysten og god ro og orden 

Generalforsamlingen sluttede klokken 22.00 og dirigenten takkede af. 
 
Bilag 
Bilag 1, Bestyrelsens beretning, 6 sider 
 
 
Esben Roslev     Thomas Philip 
Dirigent     Formand 
 
 
Brian Christensen    Henning Obsen 
Referent og bestyrelsesmedlem   Kasserer 
 
 
Uno Andersen     Mogens Houmølle 
Næstformand     Bestyrelsesmedlem 
 
 
Flemming Røen     Peter Hermann 
Bestyrelsesmedlem    Bestyrelsesmedlem 
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Bestyrelsesberetning 18. marts 2020 

 

Medlemstallet hos Kalundborgegnens Antennelaug er steget med 100 i forhold til året før, hvilket 

betyder at vi nu er 9.700 medlemmer. Før juli 2016 havde alle aktive medlemmer som minimum 

TV grundpakken. Efter juli 2016 er medlemmer som alene benytter vores internet steget til 770 

medlemmer, godt en fordobling i forhold til sidste år. 

  

3940 modtager alene grundpakken Det er 150 mere end sidste år. 

1600 har valgt den faste mellem pakke, en stigning på næsten 300 

250 har valgt mellempakken bland selv. En stigning på ca. 40 

 

2940 medlemmer har valgt den faste fuldpakke, et fald på ca. 900 mod 240 sidste år. 

Bland selv fuldpakken er steget til 190 mod 90 sidste år. 

Tallene i beretningen er opdateret, og ikke gældende pr. 31.12.2019 som i regnskabet. 

 

Bland selv er stigende, efter at det også er muligt at vælge streaming tjenester med i bland selv 

pakken som YouSee leverer. 

Målet er faktisk, at de faste TV pakker helt skal udgå, hvilket betyder, at alle medlemmer skal ende 

med at blande deres egen TV pakke. Der er ingen dato eller årstal på denne ændring, men det 

første skridt er taget overfor kanalerne fra Discovery, som alle vores medlemmer har mærket på 

den hårde måde. 

  

TV2 Sport X kan kun vælges i Bland selv, så TV2 er de første der har en kanal som ikke kommer i 

en fast TV pakke, men alene i bland selv. 

 

Hvor mange kanaler eller indhold der i fremtiden vil være fra Discovery kan ingen vide. Det vi kan 

læse os til i medierne er, at der i fremtiden mangler store beløb til at producere indhold, til det 

danske marked. 

 

Jeg skal prøve at forklare hvad der ligger til grund for at de 11 kanaler fra Discovery nu mangler i 

TV pakkerne fra YouSee. Det drejer sig on Kanal 4, 5, 6, 9 ,TLC, ID, Animal Planet, Discovery 

Science, Discovery Channel, samt Eurosport 1 og 2. 

 

YouSee ønsker ikke at fuldpakken skal vælges, eksempelvis for at se Animal Plannet, og dermed 

betale for 11 kanaler, alene til Discovery. Derfor arbejdes der på at få kanaludbyderne til at lægge 

deres kanaler i bland selv, uden at kanalerne nødvendigvis skal være i de faste TV pakker. Det 

ønsker Discovery ikke på nuværende tidspunkt. Det er egentlig årsagen til konflikten mellem 

YouSee og Discovery.  

 

De medlemmer som ikke har internet er heldigvis ikke afskåret fra at få en bland selv pakke. Det 

kan stadig ske på en kortlæser og et kort, når det gælder TV kanaler. Medlemmer uden internet vil 

dog være afhængige af udvalget fra YouSee.  

 

Discovery vælger at tilbyde deres kanaler som streaming tjeneste. Det betyder lige nu, at YouSee 

ingen rettigheder har til at vise indholdet fra Discovery som TV kanaler. Medlemmerne kan derfor 

kun se indhold fra Discovery ved at streame via internettet.  
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Det at streame er nyt for mange, specielt vores loyale medlemmer gennem mange år rammes når 

de ikke benytter internettet. 

Kanalerne fra Discovery har før været delt ud i grundpakken, mellempakken og fuldpakken. 

Vælges D play er der adgang til alt fra Discovery. Derfor bliver det, det enkelte medlem som 

vælger denne tjeneste, der også selv betaler, selvom vi selvfølgelig håber på at Dplay på et 

tidspunkt kan tilvælges i Bland selv hos YouSee og selvfølgelig også gerne som TV kanaler. 

Udviklingen bevæger sig hen i mod bland selv og streaming, og dermed selvbestemmelse hos det 

enkelte medlem, det kan vi ikke stoppe, da teknologien er helt klar til at kunne styre det. 

 

Hvor skal pengene komme fra til Dplay når de før var en del af TV pakken? Mange har fravalgt 

fuldpakken således, at der spares 130 kr. pr. måned. Andre benytter bland selv og kan ofte på 

denne måde klare sig med bland selv mellem pakken, som giver 10 point, der eksempelvis kan 

benyttes til 10 selvvalgte TV kanaler.  

 

Vores medlemmer har fået tilbudt D play til 0 kr. i 60 dage, herefter i 6 mdr. til 99.95 pr. måned. 

Efter de 8 måneder stiger prisen til 179 kr. som er normalprisen. Tilbuddet var tilgængelig på vores 

hjemmeside fra den 3. februar til den 29. februar.  

De medlemmer som har tilmeldt sig vores SMS service får besked når der er noget vigtigt, som 

f.eks. tilbuddet vedr. Dplay. 

 

Det kan blive lidt spændende at se hvad der faktisk sker med D play efter de 8 måneder. Vi håber 

på at tiden bruges på forhandlinger med YouSee. 

  

Antennelauget opkræver samme pris i 2020 som i år 2019, altså ingen stigning i år som vi ellers 

plejer. Beløbet skal således dække over de prisstigninger som ligger på de tilbageblevne kanaler 

samt de nye der tilbydes. Antallet er der ikke ændret på, kun sammensætningen. 

 

Vi har grundigt undersøgt muligheden for at indkøbe kanalerne fra Discovery, TV2 og Nents, 

bedre kendt som ViaSat. Gør vi det, stiger prisen på vores faste TV pakker.  

Vi vil dog stadig kunne tilbyde bland selv, men alene i TV kanaler. Streaming vil ikke kunne 

vælges i denne form for bland selv og det vil derfor være et tilbageskridt i forhold til det YouSee i 

øjeblikket tilbyder vores medlemmer. Samtidig vil prisen på bland selv i denne udgave være 

væsentlig højere, end den aftale vi har med YouSee, hvor prisen for bland selv er den samme 

som ved en fast TV pakke. 

 

TV boksene kan vi heller ikke leje, de skal indkøbes af foreningen til 1.100 kr. pr. stk. eller af det 

enkelt medlem, hvilket også er en forringelse i forhold til vores nuværende aftale med YouSee, 

hvor boksen leveres til medlemmet for 30 kr. pr. måned.  

 

TV ønsker vi at leveres til den lavest mulig pris. Som det er nu, giver vi hver måned 121 kr. i rabat 

på grundpakken, hvis vi sammenligner med hvad YouSee tager hos deres slutbrugere. 

 

Vores klare overbevisning er efter lang tids undersøgelser, at vi skal blive hos YouSee i forhold til 

TV kanaler. Skifter vi til en anden udbyder, så er muligheden for at komme i klemme i en ny 

konflikt ret stor, det har vi ikke brug for. Vi kan se at f.eks. Telia nu også er ramt af udfordringer 

med Discovery.  

De andre udbydere vil som regel det samme som YouSee, når først YouSee har banet vejen med 

de bank det giver for dem. 
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Nedgraderinger sker stadig uden omkostning for det enkelte medlem  

Gentilslutning og opgradering til større TV pakke koster 450 kr.  

Den tekniske ændring til bland selv afregnes med 150 kr. 

 

Som nævnt før er der medlemmer som helt vælger TV fra og alene benytter internettet, hvilket 

sker uden omkostning for det enkelte medlem. 

 

Ka-net internet: 

6.200 har internet gennem fællesantennen, en stigning på ca. 125  

Ca.1.250 medlemmer har valgt en højere hastighed end 50/10, hvilket bekræfter vigtigheden i, at 

kunne levere i forskellige hastigheder. Udviklinger over de sidste 5. år af medlemmer som har 

valgt højere hastigheder går fra: 300, til nu 1.250 

Basisforbindelsen 50/10 som flertallet vælger, koster stadig 199 kr. pr. måned, selvom vi kan se at 

flere andre udbydere sætter prisen op, også selvom det er væsentligt lavere hastigheder de 

leverer. 

Ka-net har leveret internet til 199 kr. helt fra begyndelsen, kun hastigheden er sat op flere gange. 

50/10 er vores basis forbindelse, som på ingen måde er en lav forbindelse.  

De medlemmer der har brug for højere hastigheder kan vælge dette mod at betale lidt mere. 

 

Wi-Fi er nærmest en selvfølge, når man benytter internet. Wi-Fi følger med når du tilmelder dig 

internet hos Ka-net.  

Der følger dog også mange udfordringer med, når man snakker Wi-Fi, da miljøet aldrig er ens i 

boligerne. En dårlig placering af den trådløse router kan give dårlig trådløs dækning og derfor 

nedsat hastighed på det trådløse netværk. 

Routeren skal gerne placere centralt højt og fritstående i boligen. Når den gemmes væk, svækkes 

signalet trådløst. 

Antennelauget har heldigvis ikke problemer med at levere hurtigt og stabilt internet via 

tilslutningskablet til selve routeren, derfor gælder det, at en evt. hastighedsmåling gerne skal 

udføres kablet- og ikke trådløst, ellers vil målingen ikke altid være korrekt. 

 

Den indbyggede trådløse forbindelse i routeren, dækker de fleste boligers behov. En bolig i flere 

plan, kan ofte være en udfordring. Her kan der være brug for ekstraudstyr til den trådløse 

dækning, hvis det skal dække på begge plan. Vi har valgt at benytte produktet Strong. Strong 

produktet kan forbindes med op til 6 enheder, som samlet kan dække op til 800m². Benyttes 

Strong Wi-Fi enheder, forbindes en´ med kabel til routeren, den anden, eller de andre, forbindes 

alene til strøm på en anden placering, men hvor de kan nå hinanden med den indbyggede 

trådløse forbindelse. Netværkskabel kan også benyttes fra routeren til enhederne.  

 

Benyttes en enkelt Strong Wi-Fi enhed, vil denne fungere som trådløs extender. Prisen er 20 kr. 

pr. stk. - pr. måned. Øges hastigheden til 100/15 som koster 249 kr. pr. måned, er den første 

Strong med i abonnementet.  

 

Beskyttelse på internettet  

Ka-nets sikkerhedsprodukt er en beskyttelse, som vi giver alle vores medlemmer uden beregning.  

Når man er medlem hos Kalundborgegnens Antennelaug og har et internetabonnement så er 

forbindelsen beskyttet af sikkerhedsproduktet. Der kan vælges imellem tre niveauer af beskyttelse: 

ingen, mellem eller høj beskyttelse.  
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Sikkerhedsproduktet virker på den måde, at når man bevæger sig rundt på internettet og man 

f.eks. forsøger at tilgå en hjemmeside eller andet indhold, som er blevet rapporteret skadeligt, så 

vises en advarsel på skærmen. Til de fleste tider er det muligt at omgå advarslen, hvis man er 

sikker på at man vil tilgå hjemmesiden eller indholdet, men der kan forekomme tilfælde hvor siden 

eller indholdet er 100% bekræftet skadeligt og her er det ikke muligt uden at man helt fravælger 

sikkerhedsproduktet.  

 

Sikkerhedsproduktet erstatter ikke et antivirus program, derfor anbefaler vi fortsat at have et 

antivirus program installeret. 

 

Fra den 1. juli 2016, har det været gratis at oprette internet på alle adresser, hvor der i forvejen er 

fællesantenne installeret. På den måde er det lige så nemt og billigt at komme i gang, som det er 

at opsige, da vi heller ingen opsigelsesfrist har.  

Vi leverer altid uden beregning i opsigelsesperioden hos den tidligere udbyder. Dermed er det helt 

uden omkostning at skifte til Ka-net. 

 

Opsigelse af Ka-net (internettet) 

Når udstyret er afleveret på kontoret Stejlhøj 23, tilbagebetales forudbetalt beløb fra 

afleveringsdatoen, helt uden foregående opsigelse.  

 

Hos Kalundborgegnens Antennelaug har vi sat os det mål, at vi skal være den bedste 

bredbåndsleverandør i området, med den absolut bedste lokale og personlige support. 

Det gælder i øvrigt også i forhold til TV. 

 

Ud over grund- mellem- eller fuldpakken kan bland selv vælges. Det der modtages på adressen 
kan også ses på pc tablet og mobil. Dette leveres til 0 kr. men kræver oprettelse hos YouSee 
med nem ID  
 
Tilmelding sker på foreningens hjemmeside www.ka-net.dk.  Hvor der er et link til YouSee for 
oprettelse af login, husk at vælge foreningskunde på tilmeldingssiden hos YouSee. 
 

  

Telefoni:  

IP fastnet telefon tæller ca. 700 et fald på 35. Lidt imponerende at så mange stadig benytter 

fastnet gennem Antennelauget.  

 

Ca. 600 af vores medlemmer har mobil gennem evercall. En beskeden stigning.  

Telefonien er stadig en service vi har uden fortjeneste, i samarbejde med evercall. 

 

TV kanaler 

Vi har tit sagt at den sidste kanalsøgning aldrig udføres. Det passer ikke helt mere. Nye TV 

apparater som også er tilkoblet internettet, opdaterer automatisk, det samme gælder hvis der 

benyttes en YouSee boks. Den vil altid være tilsluttet internettet og opdateret. 

TV bokse og TV apparater som er over 4 år gamle, eller nyere uden at være tilsluttet internettet, 

skal stadig betjenes manuelt, hvilket betyder, at det er vigtigt med de korrekte parameter, inden 

kanalsøgningen startes. 

Igen i år kom den nye kanalopdatering fra YouSee den 28. januar. 
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Kan man ikke selv betjene sit TV i forbindelse med en ny kanalsøgning, så tilbyder vi stadig at 

sende en tekniker for 300 kr. 

Kabelnettet, hovedstationen og administration. 

Fiberforbindelser, udbygning, ombygning, opdeling, vedligeholdelse, sikkerhed, overvågning, 

fremtid og ny struktur. Alle disse ord er nøgleord hos Kalundborgegnens Antennelaug. Hver 

eneste dag er der noget i støbeskeen for nuværende og fremtiden. Dette er nødvendigt for at 

kunne imødekomme de stigende tekniske krav, samt sikkerhed for levering med så få afbrydelser 

som det er teknisk muligt. Der optimeres og udvikles hele tiden med det for øje, at ingen skal 

undvære TV eller internet et eneste minut. 

Vi vil levere de bedste billeder på TV og være med i front når der kræves endnu større 

hastigheder på internettet. 

Vi kan garantere jer, at vi ikke kommer bagud i Kalundborgegnens Antennelaug. Vi har både 

visionerne og folkene som vil og kan, samt dygtige teknikere i marken, således, at vi hele tiden er 

på forkant med fremtiden. 

  

Heldigvis har vi også været gode til at sørge for at midlerne er til stede, således, at der ikke skal 

opkræves ekstra hos medlemmerne, eller vi skal sælge anlægget til en udbyder som f.eks. 

YouSee eller Stofa, og dermed få højere brugerbetalinger. Vi kan selv, det er vi glade for og stolte 

af, og håber også at medlemmerne sætter pris på det. 

Vi ved at det er vigtigt at vi har styr på økonomien til fremtiden, da fremtidens ombygninger er 

omkostningsfulde. 

 

Ombygningen af hele anlægget kan ikke ske på en gang. Det er der heller ikke behov for på 

nuværende tidspunkt, da vi har et godt vedligeholdt og udbygget anlæg. Vi skal dog skabe os 

noget erfaring og finde den bedste standard med de bedste materialer således at vi er 

fremtidssikret i mange år. Ombygningen skal til, for at kunne give endnu højere hastigheder på 

internettet til hver eneste husstand. Stabiliteten på selve anlægget betyder også meget, derfor er 

det vigtigt at vælge gode produkter, hvilket gælder alt fra kabler til udstyr helt ind til slutbrugeren. 

Uanset om det er fiber eller coax, eller begge dele, så er vedligeholdelsen meget vigtig. Ingen af 

delene passer sig selv. Overvågning og service er nøgleordet for et stabilt anlæg. 

 

Sidste år informerede vi om, at vi nu har alt samlet i Antennelauget, hvilket betyder, at det er vores 

egne teknikere som passer og udbygger anlægget. Den beslutning er vi stadig glade for. 

 

De sidste ca. 15 år er der sket rigtig meget med Kalundborgegnens Antennelaug. Vi har fået eget 

kontor med ansatte, hvor medlemmerne kan komme og blive betjent. Vi har skabt plads til 

serviceafdelingen. Området ved hovedstationen er sikret til fremtiden, når det gælder retten til at 

være på området. Vi har fiberforbindelser vi ejer, men også lejede. Kontrakter i mange 

afskygninger laves for at sikre fremtiden til vores medlemmer. Derfor kommer der i dag et forslag 

om ændring af vores vedtægter, så hele den virksomhed vi nu er blevet til kan sikres, til glæde for 

vores medlemmer, som jo er dem der ejer os og dem vi føler et stort ansvar for. 

 

Nye områder hvor vi påtænker kabling til nye medlemmer, kan evt. blive tæt på cykelstien mod 

Røsnæs, da vi er den eneste aktør som har valgt at lægge rør ned i samme strækning som der 

hvor cykelstien etableres. 

 

Kontoret på Stejlhøj 23 

Medlemmerne kan komme i kontakt med os mandag, tirsdag onsdag og torsdag 
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Det gælder på tlf. og ved fremmøde på kontoret Stejlhøj 23. 

Fredag er kontoret lukket, men der kan laves en aftale. 

Kontaktformularen på hjemmesiden kan benyttes altid. 

 

Dette var beretningen for denne gang. Er der noget som de tilstedeværende ønsker uddybet 

eller mangler at høre om, så er bestyrelsen og de ansatte klar til at besvare jeres spørgsmål. 

På bestyrelsens og de ansattes vegne: Tak for jeres deltagelse og opmærksomhed. 
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Dette dokument er underskrevet af nedenstående parter, der med deres underskrift har bekræftet dokumentets indhold samt alle datoer i dokumentet. 

This document is signed by the following parties with their signatures confirming the documents content and all dates in the document.

This document is signed with esignatur. Embedded in the document is the original agreement

document and a signed data object for each signatory. The signed data object contains a

mathematical hash value calculated from the original agreement document, which secures that the

signatures is related to precisely this document only. Prove for the originality and validity of

signatures can always be lifted as legal evidence.

The document is locked for changes and all cryptographic signature certificates are embedded in

this PDF.The signatures therefore comply with all public recommendations and laws for digital

signatures.With esignatur's solution, it is ensured that all European laws are respected in relation to

sensitive information and valid digital signatures. If you would like more information about digital

documents signed with esignatur, please visit our website at www.esignatur.dk.
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Bestyrelsesberetning 18. marts 2020 

 

Medlemstallet hos Kalundborgegnens Antennelaug er steget med 100 i forhold til året før, hvilket 

betyder at vi nu er 9.700 medlemmer. Før juli 2016 havde alle aktive medlemmer som minimum 

TV grundpakken. Efter juli 2016 er medlemmer som alene benytter vores internet steget til 770 

medlemmer, godt en fordobling i forhold til sidste år. 

  

3940 modtager alene grundpakken Det er 150 mere end sidste år. 

1600 har valgt den faste mellem pakke, en stigning på næsten 300 

250 har valgt mellempakken bland selv. En stigning på ca. 40 

 

2940 medlemmer har valgt den faste fuldpakke, et fald på ca. 900 mod 240 sidste år. 

Bland selv fuldpakken er steget til 190 mod 90 sidste år. 

Tallene i beretningen er opdateret, og ikke gældende pr. 31.12.2019 som i regnskabet. 

 

Bland selv er stigende, efter at det også er muligt at vælge streaming tjenester med i bland selv 

pakken som YouSee leverer. 

Målet er faktisk, at de faste TV pakker helt skal udgå, hvilket betyder, at alle medlemmer skal ende 

med at blande deres egen TV pakke. Der er ingen dato eller årstal på denne ændring, men det 

første skridt er taget overfor kanalerne fra Discovery, som alle vores medlemmer har mærket på 

den hårde måde. 

  

TV2 Sport X kan kun vælges i Bland selv, så TV2 er de første der har en kanal som ikke kommer i 

en fast TV pakke, men alene i bland selv. 

 

Hvor mange kanaler eller indhold der i fremtiden vil være fra Discovery kan ingen vide. Det vi kan 

læse os til i medierne er, at der i fremtiden mangler store beløb til at producere indhold, til det 

danske marked. 

 

Jeg skal prøve at forklare hvad der ligger til grund for at de 11 kanaler fra Discovery nu mangler i 

TV pakkerne fra YouSee. Det drejer sig on Kanal 4, 5, 6, 9 ,TLC, ID, Animal Planet, Discovery 

Science, Discovery Channel, samt Eurosport 1 og 2. 

 

YouSee ønsker ikke at fuldpakken skal vælges, eksempelvis for at se Animal Plannet, og dermed 

betale for 11 kanaler, alene til Discovery. Derfor arbejdes der på at få kanaludbyderne til at lægge 

deres kanaler i bland selv, uden at kanalerne nødvendigvis skal være i de faste TV pakker. Det 

ønsker Discovery ikke på nuværende tidspunkt. Det er egentlig årsagen til konflikten mellem 

YouSee og Discovery.  

 

De medlemmer som ikke har internet er heldigvis ikke afskåret fra at få en bland selv pakke. Det 

kan stadig ske på en kortlæser og et kort, når det gælder TV kanaler. Medlemmer uden internet vil 

dog være afhængige af udvalget fra YouSee.  

 

Discovery vælger at tilbyde deres kanaler som streaming tjeneste. Det betyder lige nu, at YouSee 

ingen rettigheder har til at vise indholdet fra Discovery som TV kanaler. Medlemmerne kan derfor 

kun se indhold fra Discovery ved at streame via internettet.  



Det at streame er nyt for mange, specielt vores loyale medlemmer gennem mange år rammes når 

de ikke benytter internettet. 

Kanalerne fra Discovery har før været delt ud i grundpakken, mellempakken og fuldpakken. 

Vælges D play er der adgang til alt fra Discovery. Derfor bliver det, det enkelte medlem som 

vælger denne tjeneste, der også selv betaler, selvom vi selvfølgelig håber på at Dplay på et 

tidspunkt kan tilvælges i Bland selv hos YouSee og selvfølgelig også gerne som TV kanaler. 

Udviklingen bevæger sig hen i mod bland selv og streaming, og dermed selvbestemmelse hos det 

enkelte medlem, det kan vi ikke stoppe, da teknologien er helt klar til at kunne styre det. 

 

Hvor skal pengene komme fra til Dplay når de før var en del af TV pakken? Mange har fravalgt 

fuldpakken således, at der spares 130 kr. pr. måned. Andre benytter bland selv og kan ofte på 

denne måde klare sig med bland selv mellem pakken, som giver 10 point, der eksempelvis kan 

benyttes til 10 selvvalgte TV kanaler.  

 

Vores medlemmer har fået tilbudt D play til 0 kr. i 60 dage, herefter i 6 mdr. til 99.95 pr. måned. 

Efter de 8 måneder stiger prisen til 179 kr. som er normalprisen. Tilbuddet var tilgængelig på vores 

hjemmeside fra den 3. februar til den 29. februar.  

De medlemmer som har tilmeldt sig vores SMS service får besked når der er noget vigtigt, som 

f.eks. tilbuddet vedr. Dplay. 

 

Det kan blive lidt spændende at se hvad der faktisk sker med D play efter de 8 måneder. Vi håber 

på at tiden bruges på forhandlinger med YouSee. 

  

Antennelauget opkræver samme pris i 2020 som i år 2019, altså ingen stigning i år som vi ellers 

plejer. Beløbet skal således dække over de prisstigninger som ligger på de tilbageblevne kanaler 

samt de nye der tilbydes. Antallet er der ikke ændret på, kun sammensætningen. 

 

Vi har grundigt undersøgt muligheden for at indkøbe kanalerne fra Discovery, TV2 og Nents, 

bedre kendt som ViaSat. Gør vi det, stiger prisen på vores faste TV pakker.  

Vi vil dog stadig kunne tilbyde bland selv, men alene i TV kanaler. Streaming vil ikke kunne 

vælges i denne form for bland selv og det vil derfor være et tilbageskridt i forhold til det YouSee i 

øjeblikket tilbyder vores medlemmer. Samtidig vil prisen på bland selv i denne udgave være 

væsentlig højere, end den aftale vi har med YouSee, hvor prisen for bland selv er den samme 

som ved en fast TV pakke. 

 

TV boksene kan vi heller ikke leje, de skal indkøbes af foreningen til 1.100 kr. pr. stk. eller af det 

enkelt medlem, hvilket også er en forringelse i forhold til vores nuværende aftale med YouSee, 

hvor boksen leveres til medlemmet for 30 kr. pr. måned.  

 

TV ønsker vi at leveres til den lavest mulig pris. Som det er nu, giver vi hver måned 121 kr. i rabat 

på grundpakken, hvis vi sammenligner med hvad YouSee tager hos deres slutbrugere. 

 

Vores klare overbevisning er efter lang tids undersøgelser, at vi skal blive hos YouSee i forhold til 

TV kanaler. Skifter vi til en anden udbyder, så er muligheden for at komme i klemme i en ny 

konflikt ret stor, det har vi ikke brug for. Vi kan se at f.eks. Telia nu også er ramt af udfordringer 

med Discovery.  

De andre udbydere vil som regel det samme som YouSee, når først YouSee har banet vejen med 

de bank det giver for dem. 



 

Nedgraderinger sker stadig uden omkostning for det enkelte medlem  

Gentilslutning og opgradering til større TV pakke koster 450 kr.  

Den tekniske ændring til bland selv afregnes med 150 kr. 

 

Som nævnt før er der medlemmer som helt vælger TV fra og alene benytter internettet, hvilket 

sker uden omkostning for det enkelte medlem. 

 

Ka-net internet: 

6.200 har internet gennem fællesantennen, en stigning på ca. 125  

Ca.1.250 medlemmer har valgt en højere hastighed end 50/10, hvilket bekræfter vigtigheden i, at 

kunne levere i forskellige hastigheder. Udviklinger over de sidste 5. år af medlemmer som har 

valgt højere hastigheder går fra: 300, til nu 1.250 

Basisforbindelsen 50/10 som flertallet vælger, koster stadig 199 kr. pr. måned, selvom vi kan se at 

flere andre udbydere sætter prisen op, også selvom det er væsentligt lavere hastigheder de 

leverer. 

Ka-net har leveret internet til 199 kr. helt fra begyndelsen, kun hastigheden er sat op flere gange. 

50/10 er vores basis forbindelse, som på ingen måde er en lav forbindelse.  

De medlemmer der har brug for højere hastigheder kan vælge dette mod at betale lidt mere. 

 

Wi-Fi er nærmest en selvfølge, når man benytter internet. Wi-Fi følger med når du tilmelder dig 

internet hos Ka-net.  

Der følger dog også mange udfordringer med, når man snakker Wi-Fi, da miljøet aldrig er ens i 

boligerne. En dårlig placering af den trådløse router kan give dårlig trådløs dækning og derfor 

nedsat hastighed på det trådløse netværk. 

Routeren skal gerne placere centralt højt og fritstående i boligen. Når den gemmes væk, svækkes 

signalet trådløst. 

Antennelauget har heldigvis ikke problemer med at levere hurtigt og stabilt internet via 

tilslutningskablet til selve routeren, derfor gælder det, at en evt. hastighedsmåling gerne skal 

udføres kablet- og ikke trådløst, ellers vil målingen ikke altid være korrekt. 

 

Den indbyggede trådløse forbindelse i routeren, dækker de fleste boligers behov. En bolig i flere 

plan, kan ofte være en udfordring. Her kan der være brug for ekstraudstyr til den trådløse 

dækning, hvis det skal dække på begge plan. Vi har valgt at benytte produktet Strong. Strong 

produktet kan forbindes med op til 6 enheder, som samlet kan dække op til 800m². Benyttes 

Strong Wi-Fi enheder, forbindes en´ med kabel til routeren, den anden, eller de andre, forbindes 

alene til strøm på en anden placering, men hvor de kan nå hinanden med den indbyggede 

trådløse forbindelse. Netværkskabel kan også benyttes fra routeren til enhederne.  

 

Benyttes en enkelt Strong Wi-Fi enhed, vil denne fungere som trådløs extender. Prisen er 20 kr. 

pr. stk. - pr. måned. Øges hastigheden til 100/15 som koster 249 kr. pr. måned, er den første 

Strong med i abonnementet.  

 

Beskyttelse på internettet  

Ka-nets sikkerhedsprodukt er en beskyttelse, som vi giver alle vores medlemmer uden beregning.  

Når man er medlem hos Kalundborgegnens Antennelaug og har et internetabonnement så er 

forbindelsen beskyttet af sikkerhedsproduktet. Der kan vælges imellem tre niveauer af beskyttelse: 

ingen, mellem eller høj beskyttelse.  



 

Sikkerhedsproduktet virker på den måde, at når man bevæger sig rundt på internettet og man 

f.eks. forsøger at tilgå en hjemmeside eller andet indhold, som er blevet rapporteret skadeligt, så 

vises en advarsel på skærmen. Til de fleste tider er det muligt at omgå advarslen, hvis man er 

sikker på at man vil tilgå hjemmesiden eller indholdet, men der kan forekomme tilfælde hvor siden 

eller indholdet er 100% bekræftet skadeligt og her er det ikke muligt uden at man helt fravælger 

sikkerhedsproduktet.  

 

Sikkerhedsproduktet erstatter ikke et antivirus program, derfor anbefaler vi fortsat at have et 

antivirus program installeret. 

 

Fra den 1. juli 2016, har det været gratis at oprette internet på alle adresser, hvor der i forvejen er 

fællesantenne installeret. På den måde er det lige så nemt og billigt at komme i gang, som det er 

at opsige, da vi heller ingen opsigelsesfrist har.  

Vi leverer altid uden beregning i opsigelsesperioden hos den tidligere udbyder. Dermed er det helt 

uden omkostning at skifte til Ka-net. 

 

Opsigelse af Ka-net (internettet) 

Når udstyret er afleveret på kontoret Stejlhøj 23, tilbagebetales forudbetalt beløb fra 

afleveringsdatoen, helt uden foregående opsigelse.  

 

Hos Kalundborgegnens Antennelaug har vi sat os det mål, at vi skal være den bedste 

bredbåndsleverandør i området, med den absolut bedste lokale og personlige support. 

Det gælder i øvrigt også i forhold til TV. 

 

Ud over grund- mellem- eller fuldpakken kan bland selv vælges. Det der modtages på adressen 
kan også ses på pc tablet og mobil. Dette leveres til 0 kr. men kræver oprettelse hos YouSee 
med nem ID  
 
Tilmelding sker på foreningens hjemmeside www.ka-net.dk.  Hvor der er et link til YouSee for 
oprettelse af login, husk at vælge foreningskunde på tilmeldingssiden hos YouSee. 
 

  

Telefoni:  

IP fastnet telefon tæller ca. 700 et fald på 35. Lidt imponerende at så mange stadig benytter 

fastnet gennem Antennelauget.  

 

Ca. 600 af vores medlemmer har mobil gennem evercall. En beskeden stigning.  

Telefonien er stadig en service vi har uden fortjeneste, i samarbejde med evercall. 

 

TV kanaler 

Vi har tit sagt at den sidste kanalsøgning aldrig udføres. Det passer ikke helt mere. Nye TV 

apparater som også er tilkoblet internettet, opdaterer automatisk, det samme gælder hvis der 

benyttes en YouSee boks. Den vil altid være tilsluttet internettet og opdateret. 

TV bokse og TV apparater som er over 4 år gamle, eller nyere uden at være tilsluttet internettet, 

skal stadig betjenes manuelt, hvilket betyder, at det er vigtigt med de korrekte parameter, inden 

kanalsøgningen startes. 

Igen i år kom den nye kanalopdatering fra YouSee den 28. januar. 

http://www.ka-net.dk/


Kan man ikke selv betjene sit TV i forbindelse med en ny kanalsøgning, så tilbyder vi stadig at 

sende en tekniker for 300 kr. 

Kabelnettet, hovedstationen og administration. 

Fiberforbindelser, udbygning, ombygning, opdeling, vedligeholdelse, sikkerhed, overvågning, 

fremtid og ny struktur. Alle disse ord er nøgleord hos Kalundborgegnens Antennelaug. Hver 

eneste dag er der noget i støbeskeen for nuværende og fremtiden. Dette er nødvendigt for at 

kunne imødekomme de stigende tekniske krav, samt sikkerhed for levering med så få afbrydelser 

som det er teknisk muligt. Der optimeres og udvikles hele tiden med det for øje, at ingen skal 

undvære TV eller internet et eneste minut. 

Vi vil levere de bedste billeder på TV og være med i front når der kræves endnu større 

hastigheder på internettet. 

Vi kan garantere jer, at vi ikke kommer bagud i Kalundborgegnens Antennelaug. Vi har både 

visionerne og folkene som vil og kan, samt dygtige teknikere i marken, således, at vi hele tiden er 

på forkant med fremtiden. 

  

Heldigvis har vi også været gode til at sørge for at midlerne er til stede, således, at der ikke skal 

opkræves ekstra hos medlemmerne, eller vi skal sælge anlægget til en udbyder som f.eks. 

YouSee eller Stofa, og dermed få højere brugerbetalinger. Vi kan selv, det er vi glade for og stolte 

af, og håber også at medlemmerne sætter pris på det. 

Vi ved at det er vigtigt at vi har styr på økonomien til fremtiden, da fremtidens ombygninger er 

omkostningsfulde. 

 

Ombygningen af hele anlægget kan ikke ske på en gang. Det er der heller ikke behov for på 

nuværende tidspunkt, da vi har et godt vedligeholdt og udbygget anlæg. Vi skal dog skabe os 

noget erfaring og finde den bedste standard med de bedste materialer således at vi er 

fremtidssikret i mange år. Ombygningen skal til, for at kunne give endnu højere hastigheder på 

internettet til hver eneste husstand. Stabiliteten på selve anlægget betyder også meget, derfor er 

det vigtigt at vælge gode produkter, hvilket gælder alt fra kabler til udstyr helt ind til slutbrugeren. 

Uanset om det er fiber eller coax, eller begge dele, så er vedligeholdelsen meget vigtig. Ingen af 

delene passer sig selv. Overvågning og service er nøgleordet for et stabilt anlæg. 

 

Sidste år informerede vi om, at vi nu har alt samlet i Antennelauget, hvilket betyder, at det er vores 

egne teknikere som passer og udbygger anlægget. Den beslutning er vi stadig glade for. 

 

De sidste ca. 15 år er der sket rigtig meget med Kalundborgegnens Antennelaug. Vi har fået eget 

kontor med ansatte, hvor medlemmerne kan komme og blive betjent. Vi har skabt plads til 

serviceafdelingen. Området ved hovedstationen er sikret til fremtiden, når det gælder retten til at 

være på området. Vi har fiberforbindelser vi ejer, men også lejede. Kontrakter i mange 

afskygninger laves for at sikre fremtiden til vores medlemmer. Derfor kommer der i dag et forslag 

om ændring af vores vedtægter, så hele den virksomhed vi nu er blevet til kan sikres, til glæde for 

vores medlemmer, som jo er dem der ejer os og dem vi føler et stort ansvar for. 

 

Nye områder hvor vi påtænker kabling til nye medlemmer, kan evt. blive tæt på cykelstien mod 

Røsnæs, da vi er den eneste aktør som har valgt at lægge rør ned i samme strækning som der 

hvor cykelstien etableres. 

 

Kontoret på Stejlhøj 23 

Medlemmerne kan komme i kontakt med os mandag, tirsdag onsdag og torsdag 



Det gælder på tlf. og ved fremmøde på kontoret Stejlhøj 23. 

Fredag er kontoret lukket, men der kan laves en aftale. 

Kontaktformularen på hjemmesiden kan benyttes altid. 

 

Dette var beretningen for denne gang. Er der noget som de tilstedeværende ønsker uddybet 

eller mangler at høre om, så er bestyrelsen og de ansatte klar til at besvare jeres spørgsmål. 

På bestyrelsens og de ansattes vegne: Tak for jeres deltagelse og opmærksomhed. 
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